
 

 

 
 

ZÁPIS 
z Výročního zasedání Rady a Výboru KS JMK konaného dne  

15. 5. 2022 od 10,00 hodin v Říčanech u Brna, hotelu Kobero 
Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: předseda – Ing. Radek Novotný, jednatelka – Ing. Dagmar Malá, 
ekonomka – Ilona Drobiličová, logistik manager – Libor Reidlinger, místopředseda + 
předseda krajské sekce holubů – Ing. Josef Albrecht, předseda krajské sekce králíků – Jiří 
Procházka, Monika Skácelová, předseda krajské sekce drůbeže – Alena Polášková, předseda 
krajské sekce exotů Josef Hon,  
Členové krajské sekce králičího hopu – Gabriela Slavíková, Tomáš Pouchlý 
Realizační výbor krajských dožínek – Lenka Kosová 
Omluveni: Kateřina Baštová – předseda krajské sekce králičího hopu, Jiří Rovenský – 
předseda krajské sekce MCH, Martin Uher – krajské sekce exotů. 
 
Kontrolní komise: všichni členové omluveni (J. Bayer, V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš) 
 
Rada KS ČSCH JMK:  
OO Blansko: Marcela Nečasová, Ilona Drobiličová,  
OO Brno: Rostislav Valeš, Jiří Nocar 
OO Břeclav: Milan Judas 
OO Hodonín: Petr Fasora, Adam Hellinger 
OO Vyškov: Ing. Josef Albrecht, Josef Hon 
OO Znojmo: M. Kročil, A. Polášková 
 
Další přítomní a hosté: 
MVDr. Vlastimil Šimek, MVDr. Václav Ráček  
 
 
Program:   
1. Zahájení a přivítání přítomných a hostů  
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise  
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2021 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 2021 
(A. Polášková, J. Procházka, Ing. J. Albrecht, J. Hon, K. Baštová, J. Rovenský) 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2021 (I. Drobiličová)  
6. Zpráva kontrolní komise (J. Bayer) 
7. Zpráva o majetku KS (L. Reidlinger) 
8. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2022 (I. Drobiličová) 
9. Upřesnění pravidel pro dotace pro okresy na výstavní činnost atd. od roku 2022 (Ing. R. 
Novotný, Ing. D. Malá) 
10. OK CSMCH Kyjov 
11. Jihomoravské dožínky Vyškov 28. 8. 2022  
12. JUVENES MORAVIA 2022  
13. Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2022  



14. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2022  
15. Sídlo spolku – prodej Plotní, návrh nových Stanov ČSCH 
16. Diskuse 
17. Usnesení a závěr 
18. Oběd 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení 
- jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Přivítal přítomné, včetně 
hostů. Na jednání bylo přítomno 11 členů Rady KS JMK s právem hlasování.  
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program Výročního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 11           Proti:  0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
-  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. Dagmar Malá (hlasování Pro 11). 
-  za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. Radek Novotný a Ing. Josef Albrecht 
(hlasování Pro 11).  
- mandátová a návrhová komise – navrženi R. Valeš, J. Procházka (hlasování Pro 9, zdržel se: 
2, schváleno). 
 
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2021 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 
2021 (A. Polášková, Ing. J. Albrecht, J. Hon, Jiří Procházka) 
Jednatelka KS JMK Ing. Dagmar Malá přednesla zprávu o činnosti KS JMK v roce 2021. 
Zprávu doplnil předseda KS JMK Ing. R. Novotný. Zpráva je přílohou zápisu. 
 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů drůbeže přednesla Alena Polášková. V roce 2021 
se opět z důvodu koronavirové pandemie příliš akcí nekonalo, hlavní akcí byly JM dožínky v 
Kyjově. Další akcí byla výstava MCH JUVENES MORAVIA 2021. Dále byla připravována 
výstava MORAVIA 2021, která se však nakonec z důvodu koronavirové pandemie nekonala.  
 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů králíků přednesl Jiří Procházka, prezentace 
chovaných plemen na JM dožínkách v Kyjově v srpnu 2021, dále účast na výstavě JUVENES 
MORAVIA v Bohuticích, poděkoval za účast chovatelů na CVMK v Přerově a na CV 
Chovatel 2021, kde jižní Morava získala výborné výsledky. Výstava MORAVIA 2021 byla 
bohužel opět z důvodu koronavirové pandemie zrušena. 
 
Ing. Josef Albrecht přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů holubů, z důvodu 
nekonání výstavy MORAVIA 2021 se činnost odvíjela pouze v rámci JM dožínek a výstavy 
JUVENES MORAVIA 2021 v Bohuticích. Soutěže okresů na CV Chovatel se nezúčastnili 
okresy Vyškov, Hodonín a Břeclav. Dále aktuálně informoval o konání celostátní konference 
holubářů 14. 5. 2022, kde se zúčastnily pouze okresy Vyškov a Brno, další okresy se 
nezúčastnily. Apeloval na účast na dalších obdobných akcí v rámci okresů JM kraje.  
 
Josef Hon přednesl zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů exotů v roce 2021– opět vliv 
koronavirové pandemie, pořádaly se pouze trhy a propagační výstavy. Apeloval na sekce 
exotů v rámci všech okresů JM kraje, zvláště pak v rámci účasti na výstavě MORAVIA 2022. 
Zprávu doplnil R. Valeš s tím, že v rámci Oblasti Brno byla ustanovena sekce chovatelů 
exotického ptactva. 
  



Zpráva předsedy komise MCH – zprávu vypracoval nepřítomný Jiří Rovenský, zprávu přečetl 
Ing. R. Novotný, dále bylo kriticky diskutováno o činnosti jednotlivých předsedů komisí 
v rámci okresů JM kraje, kdy nejhorší stav je na oblasti Brno.  
Zprávu o činnosti sekce králičího hopu – z důvodu nepřítomnosti K. Baštové informace podal 
M. Judas a G. Slavíková, účast na JM dožínkách v Kyjově 2021, účast na předváděcích 
akcích v rámci JM kraje. V rámci JM kraje je pořádáno více závodů, podpora začínajících 
závodníků. R. Novotný doplnil požadavek, aby králičí hop a závody byly více propagovány 
na webu KS JMK.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje zprávu o činnosti KS JMK za rok 2021 a dále zprávy krajských 
chovatelských sekcí za rok 2021. 
Hlasování: Pro 11, schváleno. 
 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2021   
Zprávu přednesla ekonomka KS JMK, zpráva je přílohou zápisu. Informovala o největších 
položkách – příjmech a výdajích za rok 2021. Dále bylo diskutováno vyúčtování dotací 
okresům na výstavní činnost v roce 2021. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o hospodaření KS JMK za rok 2021.  
Hlasování: Pro 11, schváleno. 
 
6. Zpráva kontrolní komise  
Kontrola bude provedena k datu 30. 6. 2022, bod byl přesunut na další jednání KS JMK. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí přesun zprávy o kontrole hospodaření KS JMK na další 
zasedání KS JMK. 
Hlasování: Pro 11, schváleno 
 
7. Zpráva o majetku KS JMK  
L. Reidlinger představil vypracovanou tabulku k majetku ve vlastnictví KS JMK. Tabulka je 
přílohou zápisu.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM obdrží zpracovanou tabulku k majetku KS JMK s tím, že do měsíce po jejím 
doručení provede kontrolu a bude ji připomínkovat (správnost a místo umístění).  
Hlasování: Pro 11, schváleno 
 
8. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2022 (I. Drobiličová) 
Ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2022. 
U některých položek byla provedena oproti roku 2021 úprava, především pak navýšení 
některých položek v rámci inflace. Bylo navrženo zvýšení podpory okresů na výstavy atd. na 
25.000 Kč/rok (po vyúčtování výstavy MORAVIA). Dále bylo diskutováno navýšení 
pronájmu pavilonu na výstavu MORAVIA 2022 a zvýšení nákladů na služby, dále zvýšení 
nákladů na tisk katalogu výstavy atd. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM schvaluje rozpočet KS JMK na rok 2022. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu.  
Hlasování: Pro 11, schváleno 
 
Po projednání tohoto bodu odešel A. Hellinger. Pro hlasování 10 členů Rady KS JMK. 
 
9. Upřesnění pravidel pro dotace pro okresy na výstavní činnost od roku 2022 
Jednatelka Ing. D. Malá přednesla návrh na doplnění stávajících pravidel s ohledem na praxi 
z posledních dvou let. Nové rozdělení příspěvku dle schváleného rozpočtu v celkové výši 
25.000 Kč, z toho 12.500 Kč na výstavy a 12.500 Kč na další výdaje (např. doprava 



mládežníků na CK, doprava na velké výstavy). Jednatelka KS JMK Ing. D. Malá zašle 
členům rady z jednotlivých okresů loga a aktuální plakáty na výstavu MORAVIA 2022 s tím, 
aby okresy tyto podklady rozeslaly okresy na jednotlivé ZO, které pořádají výstavy.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM schvaluje upřesnění pravidel pro dotace pro okresy na výstavní činnost apod. 
z rozpočtu KS v návaznosti na dotace JMK na rok 2022, rozdělení částky je 50 % na výstavní 
činnost.  Podklady budou neprodleně rozeslány okresům a budou umístěny na web KS JMK. 
Vyúčtování za rok 2022 bude do 15. 12. 2022. 
Hlasování: Pro 10, schváleno  
 
10. Okresní kolo CSMCH Kyjov 2022 
Bod uvedl Ing. R. Novotný, následně byly diskutovány připomínky, dále vedena diskuse na 
téma počtu možných účastníků, zájem dětí z okresu Vyškov byl větší, než bylo možné zajistit. 
Což, jak oponoval R. Novotný, byla jejich chyba – kopie přihlášek měla jít na KS, aby se 
mohl průběžně doplňovat počet účastníků z okresů (za Brno a Břeclav nikdo nejel). 
I. Drobiličová navrhla udělat krajskou olympiádu s tím, že by bylo možné přihlásit více dětí. 
Tento názor byl všeobecně podpořen.  
Návrh na usnesení: 

1. Rada KS JM schvaluje pořádání krajského kola soutěže mladých chovatelů v roce 
2023 a vyhlašuje výběrové řízení na pořadatele této akce s termínem podání přihlášek 
do 15. 12. 2022. 

2. Rada KS schvaluje proplacení účastnických poplatků v celostátním kole soutěže MCH 
v Jihlavě v srpnu 2022. 

Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
11. Jihomoravské dožínky Vyškov 28. 8. 2022  
Ing. R. Novotný seznámil přítomné s informacemi, které se týkají se přípravy letošních JM 
dožínek ve Vyškově. Chovatelská výstavka bude v zámecké zahradě, včetně parkoviště. 
Občerstvení zajistí I. Drobiličová, podrobnosti budou dohodnuty červnu. Počty zvířat jako 
vždy – po 25 ks. Zvířata prioritně zajistí OO Vyškov, dále bude doplněno z dalších okresů, 
klece budou zastíněny chvojím, výstavka bude stavěna v neděli ráno, sraz na místě 28. 8. 
2022 v 7,00 hodin.  
R. Novotný apeloval na různorodost a vysokou pestrost vystavených plemen – králíci 
(Vyškov chovatelé BO) – na j. Moravě jsou chovatelé nového populárního plemen – 
sallander, u holubů – pávík, největší holub říman – chovatelé na Břeclavsku (př. Judas osloví) 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informaci o přípravě JM dožínek 2022 ve Vyškově. 
Hlasování: Pro 10, schváleno. 
 
12. JUVENES MORAVIA 2022 v Křenovicích, okres Vyškov 27. 8. 2022 
Bod uvedl předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Zástupce pořadatele výstavy JUVENES 
MORAVIA 2022 T. Pouchlý informoval o přípravě, o zajištění posuzovatelů, včetně 
semináře, a dále o organizaci závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA. T. Pouchlý vznesl dotaz na poháry – celkem bude třeba cca 30 pohárů, 12 
pohárů na odbornosti, cca 18 pohárů na králičí hop, sekce holubářů pokryje poháry pro mladé 
holubáře. V rozpočtu KS JMK je na JUVENES MORAVIA vyčleněna částka 15.000 Kč. 
Bylo dohodnuto, že poháry na králičí hop (12 ks) objedná a zaplatí KS JMK. Ing. R. Novotný 
zajistí výstavku aqua – tera od T. Báči.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informaci o přípravě JUVENES MORAVIA 2022.  
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
 



13. Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2022  
R. Novotný seznámil přítomné s plánem přípravy letošní MORAVIE, pro její přípravu a 
realizaci bude použit v loňském roce připravený harmonogram (manuál) s jednotlivými 
položkami, který bude v průběhu roku aktualizován a naplňován.  
Výstavní podmínky: výstavní poplatky zůstávají jako v roce 2021, vedena diskuse k ceně 
katalogu výstavy, s ohledem na značné zvýšení nákladů na jeho tisk bude cena katalogu 
upřesněna k datu spuštění příjmu přihlášek, o tomto návrhu bylo hlasováno, pro: 9, zdržel 
se: 1, schváleno. Dále bylo dohodnuto, že ve výstavních podmínkách nebude uvedena cena 
vstupného, tato bude stanovena před výstavou a bude odvislá od aktuální situace.  
Dále byly diskutovány výstavní poplatky za okrasné ptactvo a exoty, dohodnuta cena 40 
Kč/ks – hlasování pro 9, zdržel se: 1,  schváleno. 
Ing. J. Albrecht sdělil, že Agro Ořechov zajistí krmení pro vystavená zvířata. Na dopravu je 
však třeba zajistit finanční krytí. 
Ing. D. Malá podá co nejdříve žádost na sekretariát ČSCH žádost o zapůjčení výst. fundusu 
pro výstavu MORAVIA 2022. 
MVDr. V. Šimek informoval o dohodnuté spolupráce s VFU na posuzování v rámci výstavy 
MORAVIA 2022, spolupráce s VFU je dohodnuta i v oblasti propagace výstavy na fb VFU 
apod. 
Dále byla vedena diskuse týkající se plateb za posouzení zvířat na výstavě MORAVIA 2022 a 
platbách za dopravu posuzovatelů. Jak R. Novotný připomněl, je možné, že bude již platit 
nové posudečné – vyšší sazba 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje úpravu výstavních podmínek pro výstavu MORAVIA 2022 a bere 
na vědomí Plán přípravy 10. KV JMK – MORAVIA Brno 2022 s tím, že tento bude dále 
upřesňován na dalších zasedáních Rady a Výboru KS v průběhu roku 2022. 
Hlasování: Pro 10, schváleno 
 
14. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2022 (Ing. R. Novotný) 
Další zasedání výboru a rady bude v průběhu 14. 8. 2022 v 10,00 hodin v Křenovicích nebo 
ve Slavkově, místo bude upřesněno OO Vyškov. 
Ing. R. Novotný předložil návrh termínů zasedání.  Další zasedání Rady KS JMK se uskuteční 
v dne 23. 10. 2022 v hotelu Koberu, Říčany u Brna (od 10,00 hodin) a dále 27. 11. 2022 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna od 10,00 hodin. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK na rok 2022. 
Hlasování: Pro 10, schváleno   
 
15. Sídlo spolku – prodej Plotní 69, návrh nových stanov ČSCH 
Nemovitost na Plotní 69 – bývalá tiskárna, je prodána, KS JMK má na této adrese sídlo. 
Vzhledem k rozpracovaným žádostem a grantů – je důležité sídlo sdružení neměnit. 
Návrh na usnesení: Rada pověřuje předsedu a jednatele KS JMK jednat s novým vlastníkem 
Plotní 69 o umožnění sídla na stávajícím místě Plotní 69, Brno.   
Hlasování: Pro 10, schváleno. 
 
Návrh nových stanov ČSCH: 
K bodu informoval Ing. R. Novotný. K tomu vedena diskuse přítomných. 
 
Vyhlášení voleb do svazových orgánu v roce 2023: 
Ing. R. Novotný sdělil, že na dalším výročním zasedání KS JMK v roce 2023 proběhnou 
volby do vedení Krajského sdružení JMK a navrhl formu volbou týmu. Poté bylo o návrhu 
hlasováno. Pro: 10, schváleno  
   
 



16. Diskuse: 
Ing. Novotný poděkoval Aleně Poláškové za práci v KS JMK jako předsedkyně krajské sekce 
drůbeže s tím, že její nástupkyní se stala Marcela Nečasová.  
 
Plnění bodů z minulého zápisu – kontrola plnění: 
a) vyřízení dotací KS JMK pro okresy – hlasování pro dodatečné vyplacení dotací pro Brno 
za rok 2021 (pozdě doložené podklady pro vyplacení), hlasování pro: 9, zdržel se: 1, 
schváleno. 
b) přihláška – pořadatel JUVENES MORAVIA 2023 – přihlášku podalo Blansko, místo akce 
bude buď Rájec-Jestřebí nebo Olešnice, o přihlášce hlasováno, pro: 10, schváleno. 
c) nabídka OO Vyškov – využití haly ve Slavkově pro uskladnění klecí KS JMK a OO Brno, 
bylo dohodnuto, že je třeba podat cenovou nabídku a podmínky ze strany vlastníka haly. 
 
17. Usnesení a závěr: 
-  přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu z výročního zasedání KS JMK. 
Poté bylo výroční zasedání KS JMK předsedou Ing. Radkem Novotným ukončeno. 
 

Další zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční v neděli 23. 10. 2022 od 10,00 hodin 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
 

 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                 
 
Ing. Radek Novotný …………………………………… 
 
Ing. Josef Albrecht   ……………………………………          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                      předseda ČSCH, KS JMK 
 

                                                                                               


